
چهارشنبه اول آذر امسال بود که نمایندگان چهار تشکل بسیج، اتحادیه 
انجمن های اسلامی دانشجویان مستقل، دفتر تحکیم وحدت و جامعه 
اسلامی دانشجویان در سالن اجتماعات وزارت بهداشت جمع شدند تا 
برای دومین بار امسال با بهرام عین اللهی، وزیر بهداشت جلسه ای صمیمانه 
، عباس شیراوژن معاون فرهنگی  داشته باشند. جلسه ای که در آن درکنار وزیر
و دانشجویی این وزارتخانه و رضا رخسایی مشاور امور نخبگان و بین الملل 
و مدیر روابط عمومی معاونت فرهنگی و دانشجویی هم حضور داشته و 
نزدیک 19 نفر از فعالان دانشجویی  حضور داشتند. سخنرانان در این برنامه  
هرکدام 11 دقیقه ای زمان برای طرح دغدغه هایشـــان داشـــتند که نکاتی را 
پیرامون چالش های امروز نظام سلامت از مهاجرت کادر درمان گرفته تا 
کمبود شیرخشک و طرح های برزمین مانده این وزارتخانه مطرح کردند. در 

این گزارش ســـراغ نمایندگان ســـه تشکل دانشجویی بسیج دانشجویی، 
اتحادیه انجمن های اسلامی دانشجویان مستقل و دفتر تحکیم وحدت 
رفتیم تا برایمان از آنچه در این دیدار نزیک به سه ساعته رخ داده، بگویند. 

کز تحقیقاتی محلی     نباید مرا
برای ارتقای عده ای محدود شود

وزیر بهداشـــت در ابتدای این نشســـت به نقش و جایگاه بســـیج در کشور و در 
سراسر دنیا اشاره کرد و گفت: »امروزه در دنیا وضعیت جدیدی را تجربه می کنیم 
که شاید درطول تاریخ سابقه نداشته است و بسیج نقش پررنگ و موثری در این 
شرایط جدید ایفا می کند. شاهدیم که فرهنگ بسیج به همه دنیا منتقل شده 
و بسیج انگلیس، لندن و اسپانیا ایجاد شده است. این جریان در ابتدا توسط 
شهید حاج قاسم سلیمانی با ایجاد بسیج در سوریه و عراق شکل گرفت. او ۱۰۰ 
هزار نفر در زینبیه تربیت کرد که مقابل داعش ایستادند و فرهنگی را شکل داد که 
دارد در دنیا جریان پیدا می کند.«او با اشاره به جنایات رژیم صهیونیستی در غزه 

گفت: »در وقایع اخیر معلوم شد که سازمان های بین المللی مدعی بشردوستی 
پوچ و توخالی هستند و در مقابل این جنایات سکوت کرده اند. در طوفان الاقصی 
شاهد بودیم که اسرائیل از هم پاشیده بود و اگر آمریکا و اروپا از اسرائیل حمایت 
نمی کردند نابود شده بود؛ در این جنایات آمریکا ماهیت واقعی خود را بار دیگر 
نشان داد.« وزیر بهداشت با یادآوری وقایع سال گذشته از شهید آرمان علی وری 
به نیکی و احترام یاد کرد و گفت: »شهید آرمان تا آخرین قطره خون خود پای نظام 
و انقلاب ایســـتاد و حاضر شـــد تکه تکه شود اما علیه مقام معظم رهبری کلامی 
بر زبان نیاورد و بسیجی واقعی یعنی همین. بسیجی های ما در همه صحنه ها 
باید با توســـل به اباعبدالله الحســـین مثل شـــهید آرمان عاشورایی عمل کنند.« 
عین اللهی تاکید کرد: »امروز مســـاله انتخابات برای ما مهم و کلیدی اســـت و 
تک تک بچه های بسیج در رابطه با انتخابات مسئول هستند و در این صحنه 
مهم نیز باید حضور فعال داشته باشند. اولین و مهم ترین وظیفه بسیج حفظ 
آرمان های انقلاب و پیروی از مقام ولایت است و باید در همه صحنه ها حضور 
موثر نشـــان دهند.« او با اشـــاره به اهمیت مســـاله علم و دانش در دانشـــگاه ها و 

نقش بســـیجیان در این حوزه، اظهار داشـــت: »اولین و مهم ترین وظیفه شما در 
دانشگاه توجه به علم و دانش است باید بپذیریم که آمریکا و اروپا با علم خود 
به دنیا مسلط شده اند و آن زمانی که ما دچار شاهان بی کفایت بودیم نتوانستیم 
رشد پیدا کنیم و از نظر علمی عقب افتادیم و این عقب افتادگی را باید بپذیریم. 
امروز به برکت انقلاب تحولی به لحاظ علمی در کشـــور ایجاد شـــده اســـت و از 
همین روست که موشک نقطه زن و پهباد داریم ومی توانیم کارهای بزرگ کنیم.« 
وزیر بهداشت گفت: »وظیفه ما این است که در همه صحنه ها حضور داشته 
باشـــیم. در مراکز تحقیقاتی باید دانشجویان به خصوص دانشجویان بسیجی 
حضور داشـــته باشـــند تا این مراکز پویا و موثر باشند و تنها تبدیل به جایگاهی 
برای ارتقای عده ای محدود نشوند. در هر جای دنیا اگر پیشرفتی بوده به خاطر 
حضور و فعالیت دانشجویان بوده است.« عین اللهی مساله اساتید را یکی دیگر 
از مشکلات دانشگاه ها دانست و خاطرنشان کرد: »در دانشگاه ها باید اساتید 
انقلابی، متدین و متخصص داشته باشیم. اساتیدی که بسیجی باسواد باشند 

و به عنوان نمادی از انقلاب اسلامی دیده شوند.« 

 فعالان دانشجویی در  دیدار با عین اللهی چه گفتند؟

در جست وجوی روح  تحول در  وزارت بهداشت

مسئول ستاد راهبری اختصاصی دانشگاه های علوم پزشکی سازمان بسیج دانشجویی کشور:

نبود عدالت برای دسترسی به خدمات پزشکی را به گوش وزیر رساندیم
محمدحسین عباسی، مسئول ستاد راهبری اختصاصی دانشگاه های 
علوم پزشکی سازمان بسیج دانشجویی کشور با بیان اینکه محورهایی 
که بسیج دانشجویی در این جلسه درباره آن حرف زد، این بود که وزارت 
بهداشت تا امروز کارنامه خوبی در حوزه جوانی جمعیت نداشته است، 
یدنت ها و بحث تعرفه و دانشجویان گفتیم طرحی  گفت: »در حوزه رز
نیاز است تا این وزارتخانه نگاه حمایتی بیشتری داشته باشد. نکته دیگر 
حوزه دندانپزشکی در کشور بود که در این زمینه عنوان کردیم دسترسی به 
خدمات، پوشش بیمه و هزینه ها مناسب نیست و باید سیاست ها در 
این زمینه تغییر کند و انتظار داشتیم وزیر برنامه هایشان را در این زمینه 
عنوان کنند.« او ادامه داد: »بحث عدالت در سلامت و دسترسی عادلانه 
به این خدمات هم از دیگر موضوعات بود و به وزیر گفتیم که در مناطق 
محروم دسترسی به این خدمات کمتر است که گزارشی را عین اللهی 
نسبت به پراکندگی توسعه زیرساخت ها و منابع این وزارتخانه در سطح 
کشور ارائه داد. نکته دیگر بحث دانشکده های پزشکی در شهرستان ها 
یم که در  بود. ما بیش از 5۰ دانشـــکده وابســـته به دانشـــگاه های بزرگ دار
شهرستان مادر نبوده و عمدتا جمعیت دانشجویی شان هم زیر 2۰۰ نفر 
است و به دلیل عدم تمرکز مدیریتی که از سوی دانشگاه های مادر نسبت 
به این دانشکده ها وجود دارد، مشکلات عدیده آموزشی، درمانی، رفاهی 
... را در آنها شاهدیم.« مسئول ستاد راهبری اختصاصی دانشگاه های  و
علوم پزشکی سازمان بسیج دانشجویی کشور بیان داشت: »وزیر هم در 
این باره تاکید کرد که باید یک تدبیر ویژه ای برای آنها صورت بگیرد. البته 
این مساله را هم بازگو کردیم که نباید این دانشکده ها مانند دبیرستانی 
به نظر بیایند که تنها کار پرورش نیروی انسانی در آن دنبال شود، وزیر هم 
قول پیگیری این مساله را دادند. همچنین بحث تحول و تغییر شیوه های 

کادمیک  جذب اعضای هیات علمی مطرح شد و گفتیم قطعا یک فرد آ
باید دیدگاه های مختلفی در حوزه های پژوهش، آموزشی و درمانی داشته 
باشـــد. بـــه همین دلیل ما باید در پذیـــرش و جذب و همچنین ارتقای 
اعضای هیات علمی گســـتره بیشتری از مولفه ها را مدنظر قرار دهیم.« 
عباسی بیان داشت: »در این جلسه مطرح کردیم که نباید همه مولفه ها 
را صرف حوزه پژوهش و آن هم با معیار مقاله محوری قرار دهیم. مساله 
دیگر بحث پوشش و رفتار حرفه ای بود و گفتیم این مساله را باید بیشتر 
مورد توجه قرار بگیرد. نکته دیگر اینکه به صورت کلی وزیر بهداشـــت 
ارائه ای را درباره راهبردهای وزارت بهداشت به صورت بندبند با عدد و 
رقم داشت که از این طریق اکثر سوالات دانشجویان پوشش داده شد.« 
او ادامه داد: »یکی از موضوعات دیگری که در این جلسه بیان شد، این 
بود که روح تحول و حرکت به ســـوی تغییر برای اینکه اتفاقی با ســـرعت 
بیشتری در وزارتخانه رخ دهد، وجود ندارد و شاید یک نوع بی برنامگی 
در فعالیت های وزارت بهداشـــت به چشـــم بخورد با گزارشـــی که وزیر 
ارائه داد و ۱2 راهبرد را شـــامل می شـــد، عملا پاســـخ دانشجویان در این 
زمینه داده شد.« مسئول ستاد راهبری اختصاصی دانشگاه های علوم 
پزشـــکی ســـازمان بسیج دانشجویی کشـــور تصریح کرد: »نقطه عطف 
این جلســـه را باید ارائه وزیر به صورت راهبردی دانســـت. این کار ذهن 
دانشـــجو را باز می کند که بداند وزارتخانه برنامه منســـجمی داشته و در 
این راســـتا چه اقداماتی انجام می شـــد. با این حال تشـــکل ها از کمبود 
وقت برای ارائه مطالب شان گلایه داشتند. امیدواریم این قبیل جلسات 
ادامه داشته باشد؛ چراکه باب مثبتی به شمار می رود که فرصت برای 
شنیده شدن حرف مسئولان از سوی دانشجویان و حرف آنها از سوی 

مسئولان فراهم می شود.«

دبیر انجمن اسلامی دانشجویان علوم پزشکی هرمزگان )دفتر تحکیم وحدت(: 

خط ریلی برای حرکت وزارت بهداشت در حوزه های مختلف مشخص نیست
محمدرضا ســـلطانی، دبیر انجمن اســـلامی دانشـــجویان علوم پزشکی 
هرمـــزگان )دفتـــر تحکیـــم وحـــدت( با بیـــان اینکـــه دغدغه هایمان را در 
یر بهداشـــت رســـاندیم، گفـــت: »اولین مورد بحث  دو محـــور به گوش وز
جمعیـــت و بســـته شـــدن پنجـــره جمعیتی طـــی ســـال های نزدیک و در 
کنار آن بحث ســـونامی کهنســـالی بود. همچنین بحث نظام ســـلامت و 
مســـائل صنفـــی را هم به عنوان دغدغه دومـــان مطرح کردیم. برای هر دو 
چالـــش هـــم راهکارهایـــی را ارائه دادیم تا از ایـــن طریق وضعیت را برای 
وزارت بهداشـــت روشـــن کنیم.« او ادامه داد: »درباره موضوع اول بحث 
انقـــلاب جمعیتـــی را مطـــرح کرده و گفتیـــم وزارتخانه باید این نکته را در 
ســـاختار خود دنبال کند. البته این مســـاله را هم باید مدنظر قرار داد که 
وزارت بهداشت در حوزه جمعیتی از دیگر دستگاه های مربوطه در حوزه 
جمعیتی ساختار پایین تری دارد و نباید آن را فراموش کرد. از طرف دیگر 
با توجه به اینکه نرخ فرزندخواهی در کشـــور ســـه فرزند اســـت، طبیعتا ما 
بیشـــتر از کارهای فرهنگی، نیازمند مشـــوق های اقتصادی و معیشـــتی 
در این زمینه هستیم تا بتوانیم شرایط کشور را در حوزه جمعیتی اصلاح 
کنیم.« دبیر انجمن اسلامی دانشجویان علوم پزشکی هرمزگان، افزود: »به 
یـــر گفتیـــم که این وزارتخانه می تواند با افزایش خوابگاه های متاهلی،  وز

کم کردن شیفت های متاهلی، مباحث مربوط به مرخصی های زایمان، 
کمک به نقل و انتقال دانشجویان به ویژه مادران متاهل به این حوزه کمک 
کند. درباره ســـونامی کهنســـالی هم گفتیم که رخ دادن این حوزه نیاز به 
خدمات نظام ســـلامت را ۱2 برابر خواهد کرد و باید شـــاهد افزایش کمی 
و کیفـــی این خدمات باشـــیم، در حالی که متاســـفانه در وضعیت امروز 

جامعه امر بهداشـــت مغفول واقع شده است.« 
یح کرد: »بعد از فضـــای کرونا که بحث  ســـلطانی در همیـــن زمینـــه تصر
بهداشـــت در آن تا حدی رشـــد جدی داشـــت، اما دیدیم که درنهایت 
بـــرای ایـــن موضـــوع هم بـــا مباحـــث درمانـــی توانســـتیم جلـــوی کرونا را 
یـــم. بعـــد از آن هـــم دیگـــر مباحـــث درمانی بیشـــتر مـــورد توجه قرار  بگیر
گرفـــت و در برنامـــه هفتم توســـعه هم به صورت کامـــل درمان مورد توجه 
بوده و بهداشـــت باز هم مغفول مانده اســـت. در حالی که سیاست های 
ابلاغی از ســـوی مقام معظم رهبری برای نظام ســـلامت، افزایش کمی و 
کید بر حوزه بهداشـــت بوده  کیفـــی خدمـــات درمانی و بهداشـــتی بـــا تا
و با توجه به این مســـاله باید مقوله رشـــد کیفی و کمی بهداشـــت را در 
دســـتور کار قرار دهیم.« دبیر انجمن اســـلامی دانشجویان علوم پزشکی 
هرمزگان )دفتر تحکیم وحدت( بیان داشت: »در بحث افزایش کیفی 

هم به این نکته اشـــاره کردیم که رشـــد کیفی تنها زمانی محقق می شـــود 
که رغبت کادر درمان به انجام فعالیت بیشـــتر شـــود. در این راســـتا به 
یدنت ها و متخصصان جوان هم اشاره کرده و گفتیم راه های  بحث رز
ینه ها،  ساده ای برای این کار وجود دارد که یکی از آنها افزایش کمک هز
ی صحیح، پرداخت  یدنتی به عنوان یک شغل، تعرفه گذار قرارگیری رز
یر علوم  یح کرد: »به وز ... خواهد بود.« او تصر کارانه مناسب و به موقع و
اعلام کردیم که در چند سال اخیر شاهد افزایش کمی ظرفیت پزشکی 
بودیـــم، امـــا افزایش کیفی برای ایـــن منظور صورت نگرفته تا از طریق آن 
شاهد افزایش کیفیت آموزش ها باشیم. نکته آخر هم نامشخص بودن 
یلی وزارت بهداشت بود و به اصطلاح گفتیم سازهای وزارتخانه  خط ر
کوک بوده و رهبر ارکســـتر ندارد یعنی شـــاهد دید کلانی چه در حوزه  نا
ی ها و حتی انتصابات از رده های بالا گرفته تا پایین شـــاهد  قانونگذار
یر علوم در این  نیســـتیم.« ســـلطانی به پاسخ های داده شده از سوی وز
یر علوم درباره بخش افزایش  زمینه اشاره و بیان داشت: »پاسخی که وز
ظرفیـــت داده بـــود اینکه خودمان هم از این مســـاله گلایه مند هســـتیم و 
این تنها مشـــکل وزارتخانه نیســـت و تشـــکل های دانشـــجویی هم باید 
آن را به مســـئولان دیگر منتقل کنند. درباره بحث خوابگاه متاهلی هم 

یم  توضیح این مقام مســـئول این بود که ما بودجه ای برای این کار ندار
و افزایش ظرفیت به این حوزه هم آســـیب رســـانده اســـت، در حالی که 
نیازمند بودجه خاص چه برای تهیه و چه ســـاخت خوابگاه هســـتیم.« 
دبیر انجمن اســـلامی دانشجویان علوم پزشکی هرمزگان )دفتر تحکیم 
وحدت( ادامه داد: »پاسخی که عین اللهی در پاسخ به مشکلات مطرح 
یدنت هـــا داد هم این بـــود که از ابتدای  ی رز شـــده پیرامـــون شـــرایط کار
ینـــه این بخش افزایـــش یافته و باز هم  ی کار آمـــدن دولـــت، کمک هز رو
درصدد افزایش هســـتیم. اما درباره کارانه صرفا به طرح این موضوع که 
سقف کارانه برداشته شده، اشاره کرد و توضیحی درباره چرایی تاخیر 
یر موافق شـــرایط کشور در حوزه  در پرداخت آن داده نشـــد. همچنین وز
ن رفت  پنجـــره ای جمعیتـــی بود، اما نکته خاصی را درباره چگونگی برو
ی چنین جلســـاتی گفت: »با  از آن نگفـــت.« او بـــا مثبت خواندن برگزار
گـــر می خواهیـــم از طریق این جلســـات به بســـتر مطالباتی  ایـــن حـــال ا
درســـت برســـیم که وضعیت را در حوزه سلامت تغییر دهد، قطعا صرفا 
یـــر در ایـــن قضیه کارگشـــا نخواهد بـــود یعنی ما باید شـــاهد  حضـــور وز
حضور مســـئولان دیگر بخش های مربوطه مانند شـــورای عالی انقلاب 

فرهنگی و نمایندگان مجلس باشـــیم.« 

دبیر انجمن اسلامی دانشجویان )1348( دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی:

از وزیر درباره چرایی کمبود کشور در حوزه شیرخشک سوال کردیم
مهران علامی، دبیر انجمن اسلامی دانشجویان )۱348( دانشگاه علوم 
پزشکی شهید بهشتی با بیان اینکه برخی مطالبات را در این جلسه 
مطـــرح کردیـــم اما وزیر پاســـخ کاملی به آنها نـــداد، گفت: »عین اللهی 
یـــک فایـــل پاورپوینتـــی را در ایـــن جلســـه ارائه داد کـــه در آن به برخی 
ســـوالات پاســـخ داده بود، اما واقعیت این است که به کلیت سوالات 
یم، باید بگویـــم ما بحث  پاســـخ داده نشـــد. از ایـــن موضـــوع کـــه بگذر
پزشـــک خانواده و نظام ارجاع و ســـپس این ســـوال را مطرح کردیم که 
که بار موضوع پزشک خانواده  در وزارت بهداشـــت چه می گذرد؟ چرا
مطرح شـــده و اولویت نظام ســـلامت این مســـاله قرار می گیرد و بعد از 
چندمـــاه می بینیـــم کـــه هیچ خبری از پزشـــک خانواده نیســـت و الان 
ی ادامه داد: »مطالبه دیگرمان  تکلیف این طرح چه شـــده اســـت؟« و
کمبـــود شیرخشـــک و مکمل هـــای دارویی بود و گفتیم معاون وزیر در 
مصاحبه ای اعلام می کند که ظرف یک هفته مشـــکل شیرخشـــک را 
یم.«  حل می کنند، اما با گذشـــت مدتی طولانی هنوز این چالش را دار
دبیر انجمن اسلامی دانشجویان ۱348 دانشگاه علوم پزشکی شهید 
بهشتی گفت: »بحث نسخه و پرونده الکترونیک و پیشبرد و بازدهی 
این طرح هم با وزیر صحبت کردیم. نکته دیگری که از سوی ما مطرح 
شـــد بحـــث مهاجـــرت کادر درمان بـــود که امروز به موضـــوع مهم نظام 
ی  گر این مساله موج ساز ســـلامت تبدیل شـــده است. به وزیر گفتیم ا
رســـانه ای محســـوب می شـــود، وزارت بهداشـــت باید در این زمینه با 
ی انســـانی ما  ی بگویند چه میزان از نیرو ارائه آمار و ارقام شفاف ســـاز
گر هم آمارهای موجود درســـت  در نظام ســـلامت مهاجرت می کند؟ ا
ید.« علامی با  است برای جلوگیری از این مساله این چه برنامه ای دار
یدنت ها را هم مطرح  کید بر اینکه بحث افزایش حقوق دستیاران و رز تا

کردیم، اظهار داشت: »نکته دیگر بحث عدم تامین زیرساخت های 
افزایش ظرفیت پزشـــکی بود و اعلام کردیم با قانون مرتبط با این حوزه 
لازم الاجراســـت امـــا زیرســـاخت های لازم برای تحقـــق آن وجود ندارد، 
قطعا باید شـــاهد افزایش زیرساخت ها باشیم. بنده به صراحت گفتم 
که از مدیران وزارتخانه می شـــنویم زیرســـاخت های لازم برای این کار 
وجود ندارد، اما معاون آموزشی وزارت بهداشت با افتخار می گوید ما 
هشـــت هزار دانشجوی بین الملل را پذیرش کرده ایم. سوال این است 
گر واقعا زیرساخت وجود ندارد، چطور می خواهیم این دانشجویان  که ا
ی برای 9  بین المللـــی را آمـــوزش دهیـــم؟!« او ادامـــه داد: »طرح اجبـــار
رشـــته جدید پزشـــکی از موضوعاتی بود که بعد از جلسه به وزیر گفتم 
ی است و  این اقدامات نســـنجیده معاونت آموزشـــی بدون اقناع ساز
دســـتاورد آن جز تشـــنج و تشویق اذهان دانشجویان آورده ای نخواهد 
داشـــت. وزیر هم قول پیگیری آن را داد. درباره فضای اســـتخدامی در 
نظام سلامت نکاتی را مطرح کردیم که وزیر گفت حمایت صددرصدی 

از این حوزه وجود دارد.«
دبیر انجمن اسلامی دانشجویان ۱348 دانشگاه علوم پزشکی شهید 
بهشـــتی بـــا انتقـــاد بـــه اینکه هر تشـــکل نزدیک به ۱۱ دقیقـــه زمان برای 
صحبـــت داشـــت که ایـــن برای مســـائل مربـــوط به وزارت بهداشـــت 
بسیارکم بود، خاطرنشان کرد: »از عدم حضور وزیر بهداشت در صحن 
دانشگاهی انتقاد کردیم و گفتیم باید در صحن های دانشجویی حضور 
داشته باشید و وزیر به عباس شیراوژن، معاون دانشجویی و فرهنگی 
خود گفت که باید جلســـات مســـتمری در این زمینه داشـــته باشـــیم. 
همچنین نکاتی درباره معاونت فرهنگی وزارتخانه گفته و بیان کردم 

اولویت های فرهنگی دراین زمینه مشخص نیست.« 
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مجـــــــری انحصـــــــــــاری
 تبلیغــــــــــات محیطــــــــی
 دانشـــگاه آزاد اســـلامی

گهـــی موضـــوع مـــاده ۳ و مـــاده 1۳ آیین نامـــه قانـــون تعییـــن تکلیـــف وضعیـــت ثبتـــی اراضـــی و  آ
ساختمان های فاقد سند رسمی

نظر به دســـتور مواد ۱ و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ســـاختمان های فاقد ســـند 
ک متقاضیانی که در هیات موضوع مـــاده یک قانون مذکور  رســـمی مصـــوب ۱39۰/۰9/2۰ امـــلا
مســـتقر در واحد ثبتی آمل مورد رســـیدگی و تصرفات مالکانه و بلا معارض آنان محرز و رای 

گهی می گردد: لازم صادر گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل آ
ک متقاضیان واقع در بخش نه ثبت آمل- دهستان لیتکوه املا

29- اصلی )قریه کوکده سفلی(
ی اصل در ششـــدانگ یـــک قطعه زمین با ســـاختمان احداثی به  یا حصار ۱9۱فرعـــی خانـــم رو

ی شده بلاواسطه از قربانعلی محمدی. مساحت 229/97 مترمربع، خریدار
لـــذا بـــه موجـــب ماده 3 قانـــون تعیین تکلیف وضعیـــت ثبتی اراضی و ســـاختمان های فاقد 
گهی در دو نوبت به فاصله ۱5 روز از طریق  ســـند رســـمی و ماده ۱3 – آیین نامه مربوطه این آ
روزنامه محلی و کثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها رای عیات الصاق تا درصورتی که 
گهی  یخ انتشار اولین آ اشـــخاص ذینفع به آرای اعلام شـــده اعتراض داشته باشـــند باید از تار
در روستاها از طریق الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک 
یخ تســـلیم اعتراض مبادرت به  تســـلیم و رســـید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تار
تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت 
محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است. 
درصورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست را به 
دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور 
ســـند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیســـت اســـت. برابر ماده ۱3 آیین نامه مذکور 
کـــی که قبلا اظهارنامه ثبتی پذیرفته نشـــده، واحـــد ثبتی با رای هیات  درمـــورد قســـمتی از املا
گهی نوبتی و تحدید حدود  ی تحدید حدود، مراتب را در اولین آ پس از تنظیم اظهارنامه حاو
ک در جریان ثبت و فاقد  به صورت بدیهی همزمان به اطلاع عموم می رساند و نسبت به املا
گهی تحدید حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید . سابقه تحدید حدود، واحد ثبتی آ
یخ انتشار نوبت اول: 1402/08/20 تار
یخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/04 تار
میم الف: 1600825
ک آمل حسن صالحی – رئیس اداره ثبت اسناد و املا

آگهی مزایده )فراخوان(   شماره1402-8
نوبت اول

ی فراخوان به دارندگان موافقتنامه  اداره کل راه وشهرسازی استان چهارمحال وبختیاری در نظر دارد قطعه زمین مشروحه ذیل را از طریق برگزار

گهی جهت اخذ فرم تقاضا، تکمیل و ارائه مدارک، بازدید از  یخ انتشـــارآ گـــذار نمایـــد. متقاضیان می توانند از تار اصولـــی از ارگان مربوطـــه  وا

محل و همچنین کســـب اطلاعات لازم به ســـایت      www.setadiran.ir مراجعه نمایند. ضمنا هزینه کارشناســـی و حق الدرج در ســـامانه 

ستاد ایران به عهده برندگان مزایده می باشد.

ک ثبتیردیف بریپلا شرایط پرداختآدرساجاره بهای سال اول   مساحت)متر مربع(کار

انبار قسمتی از 23۱9فرعی از 4۱۱ اصلی ۱
علوفه 

زمین به صورت اجاره حریم شهر پردنجان 2۰۰۰۱2۰.۰۰۰.۰۰۰
گذار می گردد. وا

ی و مالیاتی و ... بر عهده برنده مزایده می باشد. ۱-کلیه هزینه های مربوط به نقل وانتقال، عوارض شهردار

2-متقاضی می بایست از محل بازدید به عمل آورده و از شرایط موجود اطلاع یابد.

یافت اسناد تا ساعت ۱2 روز شنبه مورخ ۱4۰2/9/۱8 و آخرین مهلت پیشنهاد قیمت تا ساعت ۱2 روز  شنبه مورخ۱4۰2/۱۰/2و  3- مهلت در

بازگشایی ساعت 9 روز یکشنبه مورخ  ۱4۰2/۱۰/3 می باشد.

ی                                            ی استان چهارمحال وبختیار روابط عمومی اداره کل راه و شهرساز

تلفن تماس :4-33333222-۰38                    شماره شناسه1604۳46


